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לכבוד 

מנכ"ל העירייה – ערן שוורץ 

ראש העירייה –  אבי גרובר 

הצעה לסדר היום לישיבת המועצה במאי 2022  :  

 (הצעה לסדר לפי סעיף 27א לתוספת השנייה לפקודת העיריות) 

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן:

הרקע : 

1. רמת השרון היא עיר שרואה חשיבות עליונה בשימור הסביבה ובקיימות. תושבי העיר ורוב חברי 

המועצה מחויבים לפעול לאורם של ערכים אלה. 

2. משרד התחבורה הגדיר יעד שעד שנת 2050 כל הרכבים יהיו "מאופסי פליטה" ויש חשיבות בכך 

שגם רמת השרון תצטרף ותעודד את המגמה למעבר לרכבים חשמליים קצת יותר מהמינימום 

ההכרחי. 

3. חלק גדול מתושבי רמת השרון לא יכול להתקין עמדת טעינה פרטית ונאלץ להשתמש בעמדות 

ציבוריות, הדבר מהווה חסם למעבר לרכב חשמלי. 

4. העלות הקיימת לצרכן בתחנות הטעינה הפרטיות היא בין 0.41 ₪ ל 2 ₪ לקווט"ש. העלות 

לטעינה ביתית היא 0.55 לקווט"ש.

מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן: 

לתושבי רמת השרון תינתן הנחה של 50% בהטענת רכבים חשמליים בתחנות הטעינה שיוצבו 

ברחבי העיר או השוואת העלות לטעינה ביתית הגבוה מביניהם. 
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